

ဆူ-ကွီဖီ, ဟံင်ဖီယီဖီဒီးပုမာတၢ်ဖိတဖၣ်အအိၣ်,

ခဲးသလဲးတၢ်ပာကီၢ်ရၣ်လၢမဲလ်ဘၢၣ်အကူတဖၣ် (Melbourne Archdiocese Catholic Schools) အတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်အတၢ်မၤအတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလီ

(MACSSIS): 28 August – 15 September 2023

ကိးနံၣ်ဒီးန့ၣ်, ပအိၣ်ပတုၢ်တစီၢ်ဖိလၢတၢ်ကကဒိကန့ၣ်ဝဲဒၣ်ပကွီဖီ, ဟံင်ဖီယီဖီဒီးပုမာတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်သိးတၢ်က
န့ၢ်ပၢ်မ့ၢ်ပပုမာလီတၢ်အတၢ်ဝဲဒၣ်လဲၤတၢ်ဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်ကဒိတၢ်ထံၣ်တၢ်ဟံးသးတခါအံၤ အလုၢ်အပူၤ ဒိၣ်နီၢ်မး ဆူပတၢ်ဂ့ၢ်ထီၣ်ပသီထီၣ်
ဒ်ကွီအပုတၢ်တဖၣ်လၢတုၤလီၤတီၤလီၤဒီးဘၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲအိၣ်ဒီးတၢ်ဃု
သ့ၣ်ညါမၤလီလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်သးဒီးတၢ်ဖဲးမၤတၢ်အကျိၤအကွၢ်လၢအဂ့ၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိၤကွၢ်လၢအကါဒိၣ်ဒီးလဲၤအသးဒ်တၢ်လုၢ်လၢတၢ်ဘျုးအသးလၢတၢ်ကဒုးဟံးဃုဒီးထၢဖိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်တၢ်မၤအိၣ်ဖျိ MACSSIS, Melbourne
Archdiocese Catholic Schools ကွီအတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်အတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလီအတၢ်မၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
MACSSIS မ့ၢ်တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလီတကလုၢ်လၢအဘၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်လံၤအိၣ်လီၤဆီဒ်တၢ်လၢခဲးသလဲးအကွီ
တဖၣ်လၢအအိၣ်လၢမဲလ်ဘၢၣ်အပူၤအဂီၢ်ဖျိတၢ်မၤလီမၤဒီးအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကရူၢ်တဖၣ်လၢအအိၣ် လၢ MACS,
လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်မၤသကိးတၢ်ဃုဒီးပုမာတၢ်ဖိတဖၣ်လၢအမၤတၢ်ဖိ Learning First
ဒီးအိၣ်ဃုဒီးတၢ်တဲသကိးမၤန့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးလၢပကွီခိၣ်တဖၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲ 2023 နံၣ်န့ၣ်, ကွီဖီ, ဟံင်ဖီယီဖီဒီးပုမာတၢ်ဖိတဖၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲမ့ၢ်အိၣ်လၢအက ပၣ်ဃုလၢ MACSSIS ခိဖျိ ပလီပုၤယဲၤအပျဲၤစီၢ်လၢအဘၣ်အဘၢ
ဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်ပညိၣ်န့ၣ်လီၤ. လီၤအပုၤယဲၤအပျဲၤစီၢ်အံၤမ့ၢ်တၢ်လီၤလၢပကွီ
အခိၣ်အနၢ်တဖၣ်ကမၤန့ၢ်သ့ဝဲဒၣ်တၢ်ဟံးဖျိအတၢ်ကွဲးဖျိလၢတၢ်ကထံၣ်ဝဲဒၣ်ကွီဖီ, ဟံင်ဖီယီဖီဒီး ပုမာတၢ်ဖိ အတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါတဖၣ်အစၢန့ၣ်လီၤ.

MACSSIS တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလီအပျဲၤစီၢ်အံၤဘၣ်တၢ်ဒုးလဲၤတရံးအိၣ်ဖျိပုၤထုးထီၣ်ဟ့ၣ်တၢ်လၢတဘၣ်ထွဲ လိာ်အသးဒီးပဒိၣ် ORIMA Research Pty Ltd
န့ၣ်လီၤ. ပျဲၤစီၢ်အံၤတုၤထီၣ်ဘးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢဒီး တၢ်အိၣ် သဒိၣ်အိၣ်သဒါအတီၢ်ပတီၢ်လၢအထီၣ်လၢ အတၢ်ဟံးဖိၣ်
သ့ဝဲဒၣ်ကွီဖီဒီးကွီအဂ့ၢ်အကျိၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ကွီလၢအပၣ်ဃုတဖၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢကျိၤကွၢ်လၢ တၢ်ကမၤသီထီၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်အိၣ်သဒိၣ်အိၣ်သဒါ
အကျဲသန့လၢ တၢ်ကမၤလီၤတၢ်ကွီအပုတၢ်တဖၣ်ဒ်သိး ဘၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဒီးဘၣ်တၢ်ဒိသဒါအိၣ်လၢ လၢပုၤပုၤန့ၣ်လီၤ.

ကွီဖီတဖၣ်လၢအအိၣ်လၢပကွီအပူၤကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ထံၣ်လိာ်သးလၢတၢ်ဟံးစုန့ၣ်ကျဲအိၣ်, တၢ်လီၤဖဲသရၣ်သမါတဖၣ်ကမၤစၢၤဆၢတၢ်သံကွၢ်
တခါလၢလၢအကအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. ဟံင်ဖီယီဖီ ဒီးပုမာတၢ်ဖိမၤ
ပုၤတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါတခါအံၤလၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တခါလၢလၢတၢ်ဆၢကတီၢ်သၢန့ၣ်အတီၢ်ပူၤခိဖျိလုးခိဒီးတၢ်န့ၣ်
သ့ၣ်နီၢ်ဂံၢ်လၢတၢ်ဆၢလီၤန့ၣ်အိၣ်ဖျိအိၣ်မုၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်ကဒိတၢ်ထံၣ်တၢ်ဟံးသးန့ၣ်ဖျိ ဝဲဒၣ်တၢ်ဃုသ့ၣ်
ညါမၤလီလၢအပူၤကွၢ်တဖၣ်ဘၣ်တၢ်မၤပုၤအိၣ်လၢကျိၤကျဲတဘျုးမဲလၢအပၣ်ဃုလီတဲစိစိစုတဖၣ်ဒီးပုၤယဲၤဘျုးစဲအသန့ထံးလၢအလီၤဆီလိာ်သးတ
ဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ကွီတဖၣ်ကဟ့ၣ်အိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ် ဃး MACSSIS ဖဲတၢ်မၤလီ 2 ဒီး 3
လဲၤတၢ်အကတီၢ်ခိဖျိလိာ်တၢ်ကစီၣ်တဖၣ်ဒီးပုၤဂ့ၢ်ဝီအမံၤဒယၣ်တဖၣ်န့ၣ် လီၤ.

ပပုၤတၢ်တဖၣ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်တဖၣ်န့ၣ်အကါဒိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကန့ၢ်ပၢ်မ့ၢ်ပပုၤအံၤဖဲးမၤတၢ်လၢကျိၤဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ – MACSSIS
မ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂံၢ်ထံးအိၣ်သ့ၣ်တခါလၢတၢ်ကန့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်ပကွီအတၢ် ဖဲးတၢ်မၤလၢအကလဲၤဆူညါန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ပၣ်ဃုလဲၤန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲမ့ၢ်အိၣ်, တၢ်တူၢ်လိာ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီးမ့ၢ်တၢ်မ့ၢ်သးမၤကလီ 100% ပုၤပုၤလီၤ.
**တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလီတဖၣ်အံၤတမ့ၢ်တၢ်ဒီးစဲးတခါဘၣ်, တၢ်အံၤမ့ၢ်တၢ်ဒုးပၣ်ဃုအကျဲတဘျုးလၢတၢ်ကဆိၣ်ထွဲတၢ်မၤလၢပမၤလဲၤအိၣ်လၢတၢ်ကမၤဂ့ၤထီၣ်
ပကွီန့ၣ်လီၤ. ပုၤတၢ်ဂၤလၢလိာ်အိၣ်ဒီးခွဲးယၢ်လၢကသမၤတၢ်ပၣ်ဃု, မ့တမ့ၢ်
ထုးကွၢ်အသးလၢတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလီတခါအံၤအပူၤလၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တခါလၢလၢတၢ်ချုးမၤပုၤမ့တ
မ့ၢ်တၢ်မၤပုၤတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလီတခါအံၤဝဲအလီၤခဲန့ၣ်လီၤ. ဝဲသးစူၤဒုးသ့ၣ်ညါဘၣ်ကွီဖီ နဖီမ့ၢ်တအဲၣ်ဒီး
ပၣ်ဃုလၢတၢ်မၤတခါအံၤအပူၤဘၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.
နမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးအိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်, ဝဲသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ်ကွီတက့ၢ်.**

ပုၤတၢ်သးတီ
ကွီခိၣ်